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 1 SLOVO STAROSTKY

Vážení a milí spoluobčané,

zdravím Vás v prvních prázdninových dnech. 
Při krásném rozloučení s předškoláky, které pro 
ně připravily paní učitelky v obou mateřských 
školách, jsem si uvědomila, jak ten čas rychle 
utíká. Žáci a studenti si již oddychli, v rukou drží 
vysvědčení, výsledek své celoroční práce. A teď 
hurá na prázdniny!

Prázdniny však naše město bude prožívat 
pracovně. Ostatně jako každý rok. Některé 
investiční akce končí, jiné začínají. Tentokrát 
bych však pár řádků věnovala rozvoji našeho 
úřadu a jeho služeb, konkrétně realizaci projektu 
Rozvoj elektronických služeb úřadu města Rá-
jec-Jestřebí. V rámci tohoto projektu jsme chtěli 
především posílit schopnost práce s digitálními 
dokumenty a splnit legislativu k eIDAS a GDPR 
a zároveň snížit oběh papírových dokumentů 
na nezbytné minimum. Dále jsme chtěli Vám, 
občanům, usnadnit komunikaci s úřadem po-
mocí formulářového řešení na Portálu občana, 
maximalizovat publicitu elektronických služeb 
a zvýšit informovanost.

Zásluhou výborného kolektivu pod vedením 
Mgr. Pavly Kotlánové, LL.M. – tajemnice s dlou-
holetými zkušenostmi v oblasti informačních 
systémů ve veřejné správě a podpory týmu 
konzultantů se ukázalo, že i malý městský úřad 
(o cca 25 zaměstnancích) v rekordně krátkém 
čase necelých čtyř měsíců dokáže zefektivnit 
svou práci koncepčním rozšířením a provázá-
ním informačního systému na těch správných 
místech. Z rozsáhlého řešení projektu vybíráme:

Posílení práce s digitálními dokumenty – 
nelze uvažovat o digitálních dokumentech, 
pokud IS nepodporuje práci s elektronickými 
dokumenty od začátku do konce. Proto jsme 
již roky rutinně běžící spisovou službu doplnili 
o Spisovnu elektronických dokumentů. Skládá 
se z několika modulů, jež v důsledku umožňují 
komplexní správu elektronických dokumentů. 
Také faktury podepisujeme pomocí Elektronické 
podpisové knihy a neběháme již s nimi mezi 
kancelářemi a budovami. Každý úředník si již 
nyní své dokumenty sám vyvěsí na elektronic-
kou úřední desku a zároveň naplňuje požadavky 
GDPR s možnostmi nástroje pro anonymizaci 
elektronických dokumentů. 

Cílem takovéhoto komplexního rozšíření 
spisové služby bylo pro nás řešit také tzv. práv-
ní průkaznost evidence dokumentů přijatých 
a odeslaných prostřednictvím spisové služby. 
Musíme jako orgán veřejné moci být schopni 
s vysokou mírou důvěryhodnosti prokazovat 
pravost informací o všech svých dokumentech. 

Každoroční inventarizace majetku byla 
po léta časovou zátěží pro celý úřad. V rámci 
projektu jsme evidovaný majetek identifikovali 
pomocí štítků s čárovým kódem nesoucím údaj 
o inventárním čísle a dalších údajích. Vlastní 
proces fyzické inventarizace teď probíhá po-
měrně rychle a efektivně s pomocí inteligentního 
snímacího zařízení s programovým vybavením.

Stávající možnosti Portálu občana jsme 
rozšířili o formulářové řešení usnadňující komu-
nikaci občana s úřadem. Díky velké různorodosti 
formulářů se jednalo o jednu z nejnáročnějších 
záležitostí při realizaci projektu. Formuláře ještě 
stále doplňujeme a vylepšujeme, ale již je mů-
žete využívat na našich webových stránkách. 

Ekonomická data a snahu volených orgánů 
měnit a zlepšovat město občanům, přibližuje 
webová aplikace Investiční mapa města. Každý 
občan zde má možnost si najít, jak vedení města 
investovalo do jeho okolí či potřeb. Zveřejnění 
těchto dat považujeme za významné opatření 
pro otevřenost a transparentnost úřadu města. 
Investiční mapu taktéž najdete na našich webo-
vých stránkách.

Na pokladně městského úřadu mohou ob-
čané již platit poplatky platební kartou. I tato 
záležitost byla součástí projektu Rozvoj elek-
tronických služeb úřadu města Rájec-Jestřebí. 
Od začátku roku do cca poloviny měsíce června 
proběhlo 242 plateb kartou, což svědčí o vašem 
zájmu o tuto službu.

Na implementaci IS pro malé úřady je nej-
důležitější umět vybrat a určit, co z nepřeberné 
škály modulů má pro úřad naší velikosti opravdu 
smysl a skutečně reálně povede k zefektivnění 
práce úřadu jako celku a v konečném důsledku 
více zpřístupní úřad občanům a poskytne jim 
bez větší námahy informace, které chtějí a po-
třebují. Na projektu si nejvíce ceníme toho, že 
všechna nasazená řešení, jak se říká „k něčemu 
jsou“ a všechna využíváme. 
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V ČERVENCOVém zpRAVOdAji NAjdEtE

Vrátím-li se zpět k našemu městu, velká 
pochvala a dík patří pořadatelům akcí, které pro-
běhly v měsíci červnu. Bylo jich opravdu hodně, 
ani není v lidských silách se všech zúčastnit. 

Dovolte mi, abych Vám všem popřála krásné 
dovolenkové dny, spoustu nových zážitků, za-
sloužený odpočinek, relaxaci, načerpání nových 
sil, chuti a elánu do další práce po prázdninách.

Mgr. Romana Synakieviczová, starostka
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OzNámENí O přERUšENí dOdáVKy ElEKtRiCKé ENERgiE

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy – rekonstrukcí, oprav, údržbových
a revizních prací – bude přerušena dodávka elektrické energie

Společnost E.ON Distribuce, a.s. jako provozovatel distribuční soustavy je k provedení tohoto 
nezbytného kroku oprávněna na základě ustanovení § 25 odst. (3) písmeno c) bod 5 zákona 
č. 458/2000 Sb. ve znění pozdějších předpisů (energetický zákon). Žádáme odběratele el.energie 
o pochopení pro toto nezbytné omezení.

Upozornění:
V době přerušení dodávky elektřiny je nutné z důvodu bezpečnosti považovat energetické zařízení 
za zařízení pod napětím.
Případné použití vlastního náhradního zdroje v době přerušení dodávky elektřiny je nutné předem 
vždy projednat se společnosti E.ON Česká republika, s. r. o.
Pro případné další informace volejte E.ON Poruchovou linku 800 22 55 77 nebo navštivte 
www .eon .cz, kde v části věnované distribuci najdete další informace o přerušení dodávek elektřiny, 
nebo použijte přímo adresu http://portal.eon.cz/cs/otg/.

    Děkujeme Vám za pochopení.
E.ON Distribuce, a.s.

dne 10.07.2019 od 07:30 hod do 16:30 hod   Obec: Rájec-jestřebí   Část obce: Rájec
Vypnutá oblast:  ulice Pionýrská (v provozu zůstanou č.p. 542, 543, 544, 545)
 ulice Krátká č.p. 677
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důlEžitá tElEFONNí ČíslA při pORUCháCh NA iNžENýRsKýCh sítíCh

•   plyn – poruchy – tel. 1239

tel. 770 142 141  po – pá 6.30 – 15.00 h 
e-mail   udrzba@rajecjestrebi.cz

•   Elektřina – poruchy – tel. 800 225 577

•  VTS – tel. 516 432 598, 733 527 835, 734 276 470
 Poruchy vodovod  – tel. 734 658 886
 Poruchy kanalizace  – tel. 737 527 626

•  poškození obecního majetku 

městsKá KNihOVNA iNFORmUjE

ze světové literatury:  
MARTIN, Ch.: Ztracený příběh
JONESOVÁ, T.: Jedno manželství
JACOBSOVÁ, A.: Venkovské sídlo: zlaté časy

Oddychové čtení z české literatury:
BLANÁŘOVÁ, A.: Slzy od smíchu
LANCZOVÁ, L.: Těžká hodina
ŠŤASTNÁ, B.: Láska pro samouky

Napínavé příběhy: 
SVEISTRUP, S.: Kaštánek
BARRY, J.: Volný pád
WYEROVÁ, C.: Tajemství živých

Něco pro poučení:
PUTNA, M. C.: Obrazy z kulturních dějin Střední 

Evropy
PRESTON, D.: Ztracené město opičího boha
DOJČÁR, R.: Po proudu plavou jenom chcíplé ryby

z NOVýCh KNih

Vybíráme několik titulů z nově zakoupených knih v naší knihovně.

Pěkné prázdniny nad hezkou knihou přejí rájecké knihovnice.

ÚřEdNí hOdiNy městsKé pOliCiE

pondělí   8 – 9 h, 15 – 17 hodin
Občané mohou kdykoliv kontaktovat strážníka na telefonním mobilním čísle: 773 976 563 
nebo na e-mailové adrese: straznik@rajecjestrebi.cz

Jakékoliv podněty ze strany občanů na výkon služby (zaměření) jsou vítány.
Str. Antonín Kotlán, MP Rájec-Jestřebí

středa  8 – 9 h, 15 – 17 hodin 

Vybíráme několik titulů z nově zakoupených knih v naší knihovně.

Ze světové literatury: 

MARTIN, Ch.: Ztracený příběh

JONESOVÁ, T.: Jedno manželství

JACOBSOVÁ, A.: Venkovské sídlo: zlaté časy

Oddychové čtení z české literatury: 

BLANÁŘOVÁ, A.: Slzy od smíchu

LANCZOVÁ, L.: Těžká hodina

ŠŤASTNÁ, B.: Láska pro samouky

Napínavé příběhy: 

SVEISTRUP, S.: Kaštánek

BARRY, J.: Volný pád

WYEROVÁ, C.: Tajemství živých

Něco pro poučení: 

PUTNA, M. C.: Obrazy z kulturních dějin Střední Evropy

PRESTON, D.: Ztracené město opičího boha

DOJČÁR, R.: Po proudu plavou jenom chcíplé ryby

Pěkné prázdniny nad hezkou knihou přejí rájecké knihovnice.

PŮJČOVNÍ DOBA KNIHOVNY O PRÁZDNINÁCH

1. – 4. 7. 2019  ZAVŘENO
------------------------------------------------------------------ 

8. 7. – 31. 8. 2019   OTEVŘENO

Odd. pro děti     Odd. pro dospělé
Po  13-16h     Po  16-18h
Čt 13-16h     Čt  9-11 16-18h
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Lavičky, kočárky a dětský smích mohli ko-
lemjdoucí vídat poslední týden v květnu večer 
u knihovny. Opět se totiž konaly Večerníčky 
na zahrádce pro naše malé čtenáře. Houslič-
ky a flétna uvedly večerní pohádku, tentokrát 
z knížky Václava Čtvrtka Říkání o víle Amálce. 
Během týdne jsme poznali namyšleného mys-
livce Mušku, zlého vodníka Kebule. S napětím 

pOhádKOVý týdEN s VílOU AmálKOU

jsme poslouchali, zda Amálka vyléčí nemocné-
ho ježka a unikne z klece ptáčníka Sklopečka 
a všichni jsme se radovali, když zlatovlasá víla 
unikla zimě a dědkům fujavákům.

Každý den jsme si také hráli a vytvářeli 
jsme obrázky z přírodních materiálů. Někteří si 
poprvé zkusili lézt po žebříku, jiní s nadšením 
hráli kuželky, lezli jako raci pozpátku a přená-

šeli kelímky s vodou jako Amálka, když 
zalévá uvadlé kytky a nesmí rozlít ani 
kapku. Obrázek maličké víly si každý také 
odnesl domů, stejně jako malá sluníčka, 
ježky a ptáčky. Týden utekl jako voda, 
Večerníčky na zahrádce byly krásné, děti 
i maminky spokojené, a my knihovnice už 
se těšíme na příští rok. 

Konečně jsou prázd-
niny! Kluci a holky 
jsou šťastní. Celý 

rok se učili, psali, četli, namáhali mozek i svaly, 
aby měli co nejlepší vysvědčení a představte si, 
že celý školní rok psali také čtenářské deníky. 
To se dnes všude nevidí. A naši školáci od druhé 

zA OdměNU!

milá setkání se slavnými lidmi ze světa knih

do sedmé třídy čtou a ti menší chodí dokonce 
každý měsíc na čtenářské dílny do knihovny. 
Mají připravené starší i úplně nové knihy vhodné 
pro jejich věk, z nich si vybírají lákavé tituly a už 
během dílny a potom doma čtou. Další hodinu 
pak jeden druhému doporučují ty nejlepší pří-
běhy. Během dílen se učí číst s porozuměním, 
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v textu hledají jména, místa a zajímavé události, které 
pak zapisují do pracovních listů. Snaží se hledat v pří-
běhu souvislosti, vtipné situace a někdy i sami sebe. 

Učitelé i my, knihovníci, vidíme během školního 
roku u řady dětí velký pokrok nejen ve čtení, ale také 
ve vyjadřování. A to se jistě klukům a dívkám hodí 
ve všech předmětech. 

Je nám jasné, že ze všech dětí čtenáři nebudou, 
ale snaha se cení a zaslouží si odměnu. Proto jsme 
pro ty nejšikovnější třídy uspořádali za odměnu setkání 
se spisovateli.

Koncem května nás navštívila ilustrátorka 
markéta Vydrová a v červnu k nám přijel 
spisovatel a ilustrátor pavel Čech. Oba 
dětem vyprávěli o svém životě, malování 
a psaní a oba byli překvapeni, jak šikovné 
děti v Rájci máme. 

KUltURNí děNí NA zámKU – ČERVENEC

12. a 26. 7. 2019 – Noční prohlídky 
divadelní představení ve spolupráci s šermířskou skupinou Exulis.
Začátky prohlídek v 19.00, 20.00, 21.00, 22.00 hodin. Nutná rezervace.

4.–7. 7. 2019 – svatojánské kvítí – květinová výstava v interiérech zámku 
zámecké komnaty provoní bylinky a květinová aranžmá pro radost i poučení.

přEhlEd VýstAV V gAlERii KRUh NA sz RájEC NAd sVitAVOU

soňa Čermáková – Oživené kameny (do 29. 9. 2019)
Výstava malovaných kamenů zachycující lidské tváře a postavy, biblické náměty, zvířecí a 
jiné motivy.

pocta krajině (do 29. 9. 2019)
Výstava obrazů našich předních krajinářů (Jiří Kristen, Ladislav Kulhavý, Ivan Kulheim, 
Jan Odvárka a Aleš Venhoda).

Výstavy jsou přístupné od úterý do neděle v době 9,30 – 16 hodin, vstup je volný

KUltURNí děNí
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 8 CO sE dějE VE šKOláCh

V naší MŠ proběhly v rámci 
projektu Celé Česko čte dě-
tem další akce, například čtení 
s významnou osobností nebo 
divadelní představení klasic-

kých českých pohádek. V dubnu, při poznávání 
našeho města, jsme navštívili městský úřad. 
Paní starostka seznámila děti s prostorami 
úřadu, s náplní její práce a v nové obřadní síni 
přečetla dětem pohádku. Také jim ukázala knihu 
Dobrodružství šneka Krasíka, která provází děti 
pohádkovou krajinou Moravského krasu. S těmi-
to příběhy seznamujeme děti v MŠ.

V každé třídě paní učitelky dětem četly různé 
české pohádky. Po domluvě s dětmi vybraly jed-
nu pohádku, vytvořily kulisy, obstaraly kostýmy 
a pohádky s dětmi nacvičily. Pohádky 

O Budulínkovi, O Palečkovi, O perníkové 
chaloupce a Basta, fidli, trumpeta, mohli poprvé 
uvidět rodiče před jarním tvořením v MŠ.

děNí V mš i

Děti zahrály tyto pohádky také dětem z 1. tří-
dy ZŠ, které za námi přišly do MŠ na návštěvu. 
A že se jim pohádky líbily, to dokazují krásné 
obrázky, které děti nakreslily.

Naši předškoláčci zasedli do lavic společně 
s dětmi z 1. třídy, aby se dozvěděli, co vše se 
již prvňáčci naučili. Děti navštívily blanenské 
kino, kde zhlédly pohádku O statečném kováři 
Matějovi, v sokolovně pohádku O princezně, Lu-
ciášovi a makových buchtách nebo si společně 
s rodiči mohly vyrobit před Velikonocemi ovečku 
a pohrát si v MŠ.

Zápis do mateřské školy proběhl 14. května 
2019 a dostavilo se 49 dětí. Děti byly přijaty dle 
stanovených kritérií.

Všichni zaměstnanci mateřské školy přejí 
dětem a jejich rodičům pohodové prázdniny 
a hodně sluníčka.

Za MŠ I. Lenka Přikrylová
Fotografie z uvedených akcí můžete vidět na 
3. straně obálky a ve vnitřní fotopříloze.

AKCE V zš

CyKlistiCKO-VOdáCKý KURz
Ve dnech 19. – 24. května absolvovali žáci 

9. ročníku cyklisticko-vodácký kurz. 
První den jsme při cestě do kempu navštívili 

Jindřichův Hradec. 
Po dlouhé cestě jsme dorazili do Majdaleny 

a ubytovali se v místním kempu. Už předem 
jsme byli rozděleni na dvě skupiny. Další den 
první skupina vyjela na lodě a druhá na kola. 

Na lodích se jako první jela etapa ze Suchdolu 
nad Lužnicí do kempu. V ten den si Lužnice 
vybrala svou daň na dvou lodích. Všichni to 
ale vzali s humorem a za chvíli se pokračovalo 
dál v cestě. 

 V úterý jsme se vyměnili s druhou skupinou 
a jeli jsme na kola. Ujeli jsme asi 50 km, ale ces-
ta byla bez větších problémů, až na jedno píchlé 
kolo. Další den jsme také jeli na kole, ale trasa 
byla tentokrát kratší. Obě cesty uběhly rychle.
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Ve středu jsme jeli na-
vštívit Český Krumlov. 
Všichni jsme vyhodnotili, 
že je to jedno z nejkrás-
nějších měst. 

 Ve čtvrtek jsme koneč-
ně opět jeli druhou eta-
pu na lodi. Vyjížděli jsme 
z kempu a končili ve Staré 
Hlíně. Trasa byla náročná, 
ale i přesto se vyklopila 
pouze jedna loď. 

Poslední den jsme složili stany, naložili věci 
a vyrazili domů. Po cestě jsme se stavili v Telči, 
kde jsme měli rozchod. 

mOstECKO
Dne 28. května jsme jeli na exkurzi na Mos-

tecko. 
Ještě předtím, než jsme dojeli do kempu Ky-

selka, jsme absolvovali prohlídku Lidic, navští-
vili jsme také elektrárnu Ledvice. Také jsme šli 
na vyhlídku a z vyhlídky rovnou pěšky do kem-
pu. Po příjezdu do kempu jsme se ubytovali a šli 
na večeři do restaurace. 

Druhý den ráno pršelo, tak jsme místo výšla-
pu jeli do kláštera v Oseku. Když přestalo pršet, 
vydali jsme se na zříceninu hradu a do Krušných 
hor. Okolo 12. hodiny jsme měli rozchod na ná-
městí v Bílině. Poté, co jsme nabrali síly, jsme 
vyrazili na Bořeň (539 m n. m). Za tento den jsme 
ušli asi 30 kilometrů. Vrátili jsme se do kempu 
a rozdělali oheň jako pěkné zakončení dne.

Voda se nám všem i přes špatné počasí 
moc líbila.

Veronika Vágnerová, Matěj Hlaváček, 9. A

 Poslední den jsme podnikli menší výlet 
do povrchových dolů a na Ranou. Poté jsme se 
„nalodili“ do autobusu a vydali se na cestu domů. 

Výlet se nám moc líbil. Nejvíce se nám líbil 
výšlap na Bořeň, Ranou a výlet do Krušných hor. 
Určitě bychom si to rádi zopakovali.

Tereza Kuchařová, Iva Grycová, 8. A

dEN zdRAVí
V pátek 31. května jsme v rámci projekto-

vého Dne zdraví podnikli exkurzi na Vojenskou 
akademii do Vyškova. 

Když jsme přijeli, šli jsme se podívat na ar-
mádní zbraně a na policejní auta. Poté jsme 
přihlíželi výcviku vojenských psů. Dále nás 
čekala střelba. Zájemci si mohli vystřelit ze 

samopalu. Po cestě 
k dalšímu stanovišti 
jsme viděli seskako-
vat a dopadat na zem 
parašutisty. Další za-
stávka byla u pozem-
ních a vzdušných sil.  
Do vystavených vozidel 
byla možnost si sed-
nout. Když jsme si vše 
prohlédli, naše cesta 
mířila k hasičskému 
vozu. Od hasičů jsme 
směřovali k autobusu. 
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Než autobus přijel, mohli jsme na-
vštívit Armyshop. 

Exkurze se nám velice líbila. Byla 
prožitková, zajímavá a poučná.

Anna Matoušková, Zdeněk Rytíř, 8. A

O pOháR KRálE jiříhO
V pátek 31. května 2019 se v Kunštátě 
konal již 11. ročník atletické soutěže 
2.– 5. ročníků  O pohár krále Jiřího.

Letos se počet soutěžících snížil v ka-
ždé kategorii ze tří závodníků na dva. 
Každá škola tedy mohla vyslat maximálně 8 
sportovců. Závodníci však absolvovali náročný 
program – běh 50 m, skok daleký, hod kriketo-
vým míčkem, vytrvalostní běh 400 m/ 600 m, šta-
fetový běh 4 x 200 m. V mladší kategorii závodilo 
15 škol a ve starší bylo 19 týmů. Každé umístění 
do 10. místa znamená body pro družstvo.

  Po slavnostním zahájení začaly soutěže 
dle programu. A hned na úvod jsme získali dvě 
medaile. Zlatou ve skoku dalekém Lukáš Bílek 
a bronzovou v hodu kriketovým míčkem Darinka 
Zimprichová. To bylo radosti hned na začátku. 
Ale zdaleka to nebylo všechno.

Probíhaly běhy na 50 m a do finále se z na-
šich dětí dostala Verunka Pokorná a Lukáš Bílek.

Na Verunku zbyla bramborová medaile a Lu-
káš předběhl všechny a přesvědčivě vybojoval 
další zlato. Stříbro získal Cyril Šebánek v hodu 
kriketovým míčkem. Následovaly štafetové 
běhy. Měli jsme malinko smůlu na soupeře 
v rozběhu. Jasně jsme sice zvítězili, ale v mladší 
kategorii to stačilo na 5. místo a ve starší jsme 

i tak vybojovali bronzové medaile. Soutěž dá-
le pokračovala a neskončila naše medailová 
radost. Lukáš Bílek opět získal již třetí zlatou 
medaili v hodu kriketovým míčkem. Cyril Šebá-
nek stříbro ve skoku dalekém. Starší děvčata 
výborně skákala do dálky, medaile jim sice 
unikly o vlásek, obsadila  4. a 5. místo a získala 
body pro družstvo. V běhu na 600 m Lukáš Bílek 
ještě obsadil krásné 4. místo, což znamenalo 
7 bodů a Darinka Zimprichová 5. místo. Další 
body také přidala Verunka Pokorná za 6. místo 
ve skoku dalekém.

Soutěže skončily, začalo vyhlašování vý-
sledků, které byly průběžně vyvěšovány na ná-
stěnce. Získali jsme celkem tři zlaté, dvě stříbrné 
a dvě bronzové medaile.

No a na závěr radost největší – starší žáci 
celou soutěž vyhráli jako družstvo a získali zlatý 
pohár krále Jiřího. Byli to – Lukáš Bílek, Tomáš 
Kuběna, Bětka Konečná a Darinka Zimprichová. 
Zvítězili jsme o 9 bodů.

I mladší závodníci se neztratili. Obsadili 
5. místo v celkovém hodno-
cení. Zde nás reprezento-
vali: Cyril Šebánek, Tomáš 
Gazda, Verunka Pokorná 
a Iva Karandyszewská.

Děti si závody užívaly, 
trošku trémy tam bylo, ale 
výsledky jsou nad očekává-
ní. Z Kunštátu jsme odjížděli 
maličko unaveni, plni dojmů 
a velmi spokojeni.

Děkuji všem dětem za 
vzornou reprezentaci naší 
školy.

Mgr. Marie Müllerová
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služba je sloužena od 8:00 do 13:00 hodin

ČERVENEC   2019

  5. 7. MUDr. Fenyk Letovice, Tyršova 15 516 474 310

  6. 7. MUDr. Havlová Blansko, Pražská 1b 721 425 074

  7. 7. MDDr. Bočková Eva Kunštát, nám. ČSČK 38 516 462 203

13. 7. MUDr. Bočková Jana Kunštát, nám. ČSČK 38 516 462 203

14. 7. MUDr. Adamová Letovice, Masarykovo nám. 18 516 474 018

20. 7. MDDr. Gořulová Letovice, Masarykovo nám. 38 792 325 594

21. 7. MUDr. Paulíčková Černá Hora, Zdrav. středisko 725 415 615

27. 7. MUDr. Kulhánková Křtiny, Zdrav. středisko 516 414 291

28. 7. MDDr. Koudelková Blansko, Pražská 1b 516 419 538

Mimo uvedenou dobu je služba zajištěna v Brně, Úrazová nemocnice,  
Ponávka 6, tel. 545 538 111. Úrazová nemocnice zajišťuje službu ve všední dny 
od 18.00 do 24.00 hodin. O sobotách, nedělích a svátcích od 8.00 hodin do 20.00 hodin.

Odešli z našich řad
v měsíci květnu
pan Pavel Buš 66 let, pan Petr Kozelek 72 let, pan Karel Frantel 73 let

VítáNí ObČáNKů

V sobotu 8. června 2019 proběhlo na Městském úřadu v Rájci-Jestřebí vítání občánků.
Do života byly přivítány tyto děti:

sára Kašpárková Anna mazancová lucie gorčíková

michal Novotný laura Kostovová tomáš Veselý

Nikolas Kňazovčík denisa Vavřínová  šárka Kalová

Viktorie heppová teodor bukáček

Rodičům přejeme hodně radosti a úspěchů při výchově dětí, celým rodinám pak mnoho zdraví, 
pohody a spokojenosti.

(zveřejňujeme jména dětí, ke kterým byl dán písemný souhlas rodičů)

spOlEČENsKá KRONiKA



Dění v MŠ I (fotografie k článku na str. 8 – část 2)

Hrajeme divadlo

Hrajeme pro prvňáčky

Obrázky 
k divadlu

malovaly děti  
z 1. třídy ZŠ



Návštěva 1. třídy ZŠ

Návštěva na městském úřadě

O princezně, Luciášovi a makových buchtách

O kováři Matějovi



 14 CENtRUm mOtýlEK

KRONiKA CENtRA – KVětEN

Workshop v pekárně tesco 
boskovice
Dostali jsme možnost strá-
vit odpoledne s programem 
v OD Tesco Boskovice. 

Do Boskovic jsme se dopravili hromadně vlakem. 
Čekala nás prohlídka obchodního domu, různá 
tvoření včetně pečení pizzy a zábavný kvíz. Pan 
ředitel a dvě paní asistentky byli velmi milí a moc 
krásně to pro nás připravili. Nakonec každé dítě 
dostalo parádní dárkový balíček. Děti byly nad-
šené a pan ředitel spokojený. My jsme byly rády, že jsme stihli naplánovaný vlak... 

 Lenka Prokopová a Pavlína Neudertová

hasík
Ve čtvrtek 30. května navštívil Centrum Motýlek Hasík. Pod 
vedením profesionálních hasičů Marcela Musila a Zuzany 
Svobodové se děti dozvěděly, jak se chovat při požáru, jak 
vzniku požáru předcházet, jaká jsou důležitá telefonní čísla 
nebo jak ošetřit jednoduchá zranění způsobená ohněm či 
kouřem. Na závěr si mohly vyzkoušet hasičskou uniformu, 
masku či nést kyslíkovou bombu. Akce se zúčastnilo 12 dětí 
v doprovodu rodičů. Kateřina Gorčíková

–––  diVAdElNí přEdstAVENí  –––
Divadelní kroužek Centra Motýlek měl premiéru dalšího před-
stavení. Pod vedením Kristýny Novákové a Františka Alexy si 
děvčata ve věku 8 –15 let připravila komedii Bláznivý pátek.

Na rozdíl od předchozích pohádek vsadili protagonisté 
na komedii s prvkem nadpřirozena. Neshody mezi dcerou 
a mámou vyvrcholí až k tomu, že si dotyčné vymění těla, 
aniž by to čekaly, či o to vůbec stály. Následný děj je ovšem 

velmi zábavný a hlavně poučný, ať už pro 
děti či jejich rodiče, což právě na příkladu 
dcery a mámy nejvíce vynikne.

Představení bylo vhodné spíše pro 
starší děti a dospělé a možná i proto bylo 
v hledišti diváků o něco méně než v před-
chozích létech. Anebo, že by to bylo 
krásným počasím, které venku panovalo? 
Představení pro druhý stupeň základní 
školy a gymnázium již provázelo plné 
hlediště a závěrečný aplaus byl opravdu 
neutuchající.
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Byla jsem osobně 
přítomna na obou před-
staveních a myslím si, 
že účinkující si před-
stavení a závěrečnou 
děkovačku velmi užili, 
a zážitek umělecký 
i emocionální měli také 
přítomní v hledišti, hlav-
ně tedy rodiče a příbuzní 
účinkujících dívek.

Těším se na další 
podobné projekty ať 
už Centra Motýlek či 
jiných uskupení v rámci 
našeho města. Souhla-
sím s výrokem jedné 
návštěvnice, která byla 
na představení a nemá 
vazby na účinkující – 
„Divadlo bylo moc pěkné 
– víc takových akcí :-)“.

Lenka Prokopová

CENtRUm mOtýlEK
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1. místo – Poezie – Markéta Srbová 
14,5 roku – ZŠ E. Beneše, Písek

hVězdNé sNěNí

Všichni už mě opustili
Nikdo nakonec nezůstal stát
Jak jsme tohle dopustili
Musím se nekonečně hvězd ptát

Ale já tu budu stále sedět
Pozorovat hvězdy a snít
A budu do té hvězdné noci hledět
Dokud nepřijde slunce svit

Až se mě otážeš, co tam hledám
Proč pořád sním a jsem ve hvězdách 
ztracená
Proč stále pod oblohou v noci sedám
Řeknu ti konečně, co to znamená

Hledám otázku pro mou odpověď
Hledám hvězdu pro můj svit
Hledám přítele pro moji oběť
A hledám tebe pro můj cit…..

1. místo – Próza – Alena Novotná – 14 let
Gymnázium Rájec-Jestřebí

POPÁLENINY
Od začátku střední školy jsme se pravidelně 

scházeli ve školní knihovně každý pátek po vy-
učování. Dlouho jsem si myslela, že Aaron tohle 
místo zvolil, protože věděl, jak moc mám ráda 
knížky. Trvalo mi pár let, než jsem si uvědomila, 
že můj nejlepší kamarád prostě nechtěl, aby 
nás kdokoli viděl pospolu. Byl přesvědčený, že 
kdyby ho někdo spatřil, jak se schází se mnou, 
holkou, co není populární, zruinovalo by to jeho 
těžce získanou reputaci.

S Aaronem Reedem jsem se znala už 
od dětství, jakožto děti ze stejného sousedství, 
jsme si spolu často hrávali na ulici. Odjakživa 
to byl sebevědomý, trochu sobecký kluk, co 
zbožňoval wrestling a za nic na světě neuměl 
lhát, či skrývat emoce. Rád se vychloubal svou 
dovedností hry na trombón, zbožňoval ještěrky 
všeho druhu a jednou hodil petardu své mladší 
sestře pod nohy, čímž si vysloužil tři týdny do-
mácího vězení. Neměl špatný život, vlastně by 
mu ho mnoho lidí mohlo závidět. 

Byl pátek, týden před jarními prázdninami, 
a ať už měl ten kudrnatý chlapec sebelepší život, 
jeho problémy, které od něj doslova vyřazovaly, 
se nedaly přehlédnout. Nešlo jen o jeho napůl 
soustředěný a napůl skleslý výraz, který mi 
napověděl, že se něco vážného děje, velkou 
indicií pro mě byla i knížka, do které byl začte-
ný. Přestože místem našich početných setkání 
byla knihovna, Aaron byl známý pro jeho averzi 
vůči knihám, proto když jste jej viděli sedět nad 
nějakým svazkem, buď se učil do školy, nebo se 
něco vážného dělo. Poslední neopomenutelnou 
nápovědou pro mě byl jeho batoh, který zničeho-
nic začal procházet slabou exotermní reakcí…

15. ROČNíK litERáRNí sOUtěžE 

V minulém vydání zpravodaje jsme Vás informovali o průběhu a výsledcích letošního ročníku 
literární soutěže „Píši, tedy jsem“, do kterého se nám přihlásilo mnoho zajímavých literárních 
počinů žáků a studentů. 

V prázdninových číslech zpravodaje se s Vámi podělíme o ukázky vítězných prací, které byly 
vybrány a oceněny porotou soutěže. Úplné znění naleznete na webových stránkách města v sekci 
Kultura.

Správné řešení křížovky 

z červnového vydání zpravodaje:

Když na medarda prší, těžko se 
seno suší.
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Další vodáckou akcí byl sjezd řeky 
Moravice. Vše se mohlo uskutečnit díky 
vypouštění vody z přehrady Kružberk. 

Ráno 18. května jsme vyjeli od lo-
děnice a asi po dvou a půl hodinách 
dojeli na místo, odkud vyplouváme, je 
to nedaleko obce Zálužné. Odtud se 
pokračuje asi 25 km až do Hradce nad 
Moravicí. Obtížnost je WW I. 

V Hradci nad Moravicí je krásný zá-
mek a může se pokračovat až do stře-
diska Slezska – Opavy. Počasí celý den 
bylo slunečné. Večer jsme se vraceli 
spokojeni z pěkně stráveného dne.

Další cyklovýlet jsme uskutečnili v sobotu 
8. června, tentokrát na Slovensko. Protože se 
přihlásila spousta zájemců, jeli jsme autobusem 
s vlekem na kola.

Jelikož jsme různě zdatní, každý si mohl 
zvolit trasu přiměřenou ke své kondici. První 
zastávka byla na hranicích Slovenska a České 

SPORT

republiky. To byla nejdelší trasa. Další vystoupili 
u městečka Velké Leváry, již na území Sloven-
ska. Poslední možností, kterou také někteří 
využili, bylo dojet až pod hrad Děvín a odtud 
vyjet, třeba do Rakouska, kde se nachází krásný 
zámek nebo do Bratislavy. I tato možnost byla 
využita.

Počasí nám přálo, nejdříve bylo zataženo, 
kolem poledne sluníčko začalo svítit. Cestou 
jsme pozorovali krajinu, povídali si, občas se 
občerstvili. Ani jsme se nenadáli a již jsme přijeli 
pod hrad Děvín, kde bylo místo dojezdu.

Někteří šli ještě na prohlídku hradu nebo za-
jeli do Rakouska (asi 2 km) k zámku Schlobhof.

Celý den se vydařil, všichni byli velmi spoko-
jeni, jednak se svým sportovním výkonem a také 
s pěkně stráveným dnem v přírodě.

Už se těšíme na další vyjížďku.
M.M.

VOdáCKé VýpRAVy

První ročník Závodů na horských kolech 
pro děti proběhl 1. června v Jestřebí „Na Ryb-
níčku“. Samotným závodům předcházel výběr 
a důsledná příprava tratě. Nachystány byly dva 
okruhy a trať pro ty nejmenší na odrážedlech. 
Po vysečení a označení tratě bylo možno už 
v pátek vidět nedočkavce, jak si zkoušeli trať 
projet. To bylo dobré znamení a předzvěst, že 
bude o závod zájem.

Počasí nám přálo, předpověď se vyplnila 
a bylo nádherně. Už od 9 hodin ráno, kdy byla 

záVOdy hORsKýCh KOl

zahájena registrace, se trousili první závodníci. 
Pro nečekaný zájem jsme operativně vyznačili 
ještě jeden lehčí okruh. Nakonec se přihlásilo 
celkem 42 závodníků a závodnic, které jsme 
rozdělili do čtyř kategorií podle věku. Do zá-
vodu štafet nastoupilo šest statečných dvojic. 
Nejmladší účastnici na odrážedle byly pouhé 
3 roky. Před samotným závodem si mohli všichni 
prohlédnout tratě u registrace na mapce a také 
je projet s pomocníkem.
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Jako první vyrazili na trať chvíli po desáté 
a za vydatného povzbuzování nejmladší zá-
vodníci na odrážedlech. Následovaly ostatní 
kategorie, rychlost se zvyšovala, i předjezdec 
se dost zapotil. Závodní dopoledne zakončil zá-
vod štafet. Součástí jeho předávky byla i velice 
zajímavá výměna startovního čísla. 

Všichni závodníci dorazili v pořádku, a větši-
nou s úsměvem, do cíle. Připraven byl i zajímavý 
doprovodný program. Během celého dopoledne 
si měli zájemci možnost vyzkoušet svoje bajker-
ské dovednosti na několika stanovištích a splnit 
tak „Kartu bajkera“. Na úplný závěr proběhlo 
vyhlášení nejen vítězů, ale všech zúčastněných. 
Všichni dostali medaili a ti nejlepší diplom a vstu-
penku na promítání letního kina.

RůzNé

116 dětí a 117 rodičů z 64 rodin na blanensku podpořili dobří andělé. 
pomáhat je potřeba i nadále.
Když rodinu zasáhne vážné onemocnění – ať už rodiče nebo 
dítěte – dopadne jeho tíha na každého z jejích členů. dobří andělé 
dlouhodobě podporují rodiny s dětmi, ve kterých se objevila 
rakovina nebo jiné vážné onemocnění. pravidelnými fi nančními 
příspěvky jim pomáhají překlenout těžké životní období.

Chtěl bych poděkovat všem, kteří se závo-
dů zúčastnili a i těm, kteří přišli povzbuzovat. 
A samozřejmě všem, kteří pomáhali závod 
organizovat.

Mgr. Tomáš Kuchař
předseda Komise sportovní 
města Rájec-Jestřebí
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U s N E s E N í

ze schůze Rady města Rájec-jestřebí konané dne 27.05.2019

USNESENÍ č. 1
Rada města schvaluje navržený program jed-
nání.

USNESENÍ č. 2
Rada města bere na vědomí kontrolu plnění 
úkolů uložených radou města v roce 2019 
(příloha č.  1).

USNESENÍ č. 3
Rada města projednala návrh Dodatku č. 2 
ke Smlouvě o ochraně objektu prostřednictvím 
pultu centralizované ochrany uzavřené dne 
29.04.2011 se společností ARGUS, spol. s r. o., 
Praha (příloha č. 2). Rada města rozhodla 
Dodatek č. 2 ke Smlouvě o ochraně objektu 
prostřednictvím pultu centralizované ochrany 
uzavřené dne 29.04. 2011 se společností 
ARGUS, spol. s r. o., Praha uzavřít.

USNESENÍ č. 4
Rada města projednala návrh Základní školy 
a mateřské školy Rájec-Jestřebí, okres Blan-

sko na provoz mateřské školy v době letních 
prázdnin 2019 a souhlasí s provozem dle žádosti 
(příloha č. 3):

-  MŠ II. v Jestřebí bude uzavřena v době od 
01.07.2019 do 30.08.2019,

-  MŠ I. v Rájci bude uzavřena v době od 
22.07.2019 do 30.08.2019.

USNESENÍ č. 5
Rada města projednala žádost ředitele Základ-
ní školy a mateřské školy Rájec-Jestřebí, okres 
Blansko o schválení návrhu na vyřazení drobné-
ho hmotného majetku. Rada města schvaluje 
vyřazení drobného hmotného majetku Základní 
školy a mateřské školy Rájec-Jestřebí, okres 
Blansko dle seznamu (příloha č. 4).

USNESENÍ č. 6a
Rada města projednala žádost ZŠ a MŠ 
Rájec-Jestřebí, okres Blansko o dorovnání 
nenárokové složky ředitele školy Mgr. Jiřího 
Koumara a souhlasí s dorovnáním osobního 

RůzNé / UsNEsENí

„Kromě výdajů spojených s léčbou či rehabilitací pacienta se rodiny snaží z příspěvků zmírnit dopad 
vážného onemocnění také na sourozence,“ vysvětluje Šárka Procházková, ředitelka nadace Dobrý 
anděl, jejímž prostřednictvím dárci – Dobří andělé – podporují tisíce rodin po celé České republice. 
„I když peníze nikdy nevynahradí čas rodiče věnovaný dítěti, nemusí se například vzdát oblíbeného 
kroužku nebo mohou vyrazit s kamarády v létě na tábor či školní výlet,“ dodává.

pravidelnost pomoci
Za necelých 8 let fungování nadace podpořili Dobří andělé na Blanensku desítky dětí. Počet nových 
žádostí o pomoc ale stále roste. „Kromě rodin, v nichž se rodič nebo dítě potýká s onkologickým 
onemocněním, podporujeme každý měsíc také rodiny s dětmi s nejrůznějšími vážnými onemoc-
něními či kombinovanými postiženími. Pomoc je v těchto případech dlouhodobá, často v řádu let,“ 
doplňuje Šárka Procházková.
Každý dárce, který by chtěl rodiny podpořit, si může zvolit výši částky i frekvenci zasílání pomoci. 
Navíc má možnost si přečíst příběh konkrétní rodiny, které pomohl. „Stačí si na stránkách nadace 
Dobrý anděl vytvořit registraci a zaslat první příspěvek. Ve svém Andělském účtu pak každý dárce 
vidí informace o rodině,“ vysvětluje Šárka Procházková a dodává: „Pro rodiče představuje podpora 
Dobrých andělů v takto těžké situaci pomoc nejen fi nanční, ale také psychickou – mají pocit, že 
na to nejsou sami, jsou klidnější a mohou se tak více věnovat tomu, co je důležité.“

 Kontakt nadace Dobrý anděl:
Markéta Křížová, PR manažerka
Marketa.krizova@dobryandel.cz
+420 730 820 089

Markéta Křížová, PR manažerka
Marketa.krizova@dobryandel.cz



 22 UsNEsENí 

USNESENÍ č. 1
Zastupitelstvo města schvaluje navržený pro-
gram jednání.

USNESENÍ č. 2
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci 
o schváleném rozpočtovém opatření č.  1/2019 
(příloha č. 1).

USNESENÍ č. 3
Zastupitelstvo města projednalo návrh Dodatku 
č. 1 ke smlouvě o úvěru na financování moder-
nizace a intenzifikace ČOV Rájec-Jestřebí s Ko-
merční bankou a. s. (příloha č. 2). Zastupitelstvo 
města rozhodlo Dodatek č. 1 ke smlouvě o úvěru 
na financování modernizace a intenzifikace ČOV 
Rájec-Jestřebí s Komerční bankou a. s. uzavřít 
a pověřuje starostku města jeho podpisem.

USNESENÍ č. 4
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace 
o výběru místního poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využí-

vání a odstraňování komunálních odpadů za rok 
2018 (příloha č. 3).

USNESENÍ č. 5
Zastupitelstvo města projednalo návrh Smlouvy 
o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních 
služeb mezi městem Rájec-Jestřebí a městem 
Blansko na rok 2019 (příloha č. 4). Zastupi-
telstvo města souhlasí s uzavřením Smlouvy 
o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních 
služeb s městem Blansko pro rok 2019 s celko-
vou výší příspěvku 250.000 Kč, s rozdělením 
u služeb sociální prevence a sociálního pora-
denství ve správním obvodu ORP Blansko pro 
rok 2019 ve výši 83.000 Kč a u služeb sociální 
péče ve správním obvodu ORP Blansko pro rok 
2019 ve výši 167.000 Kč.

USNESENÍ č. 6
Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat část 
pozemku parc. č. 525/2 ostatní plocha o výměře 
cca 280 m² z celkové výměry 4.913 m² v k. ú. 

U s N E s E N í

ze zasedání zastupitelstva města Rájec-jestřebí 29.05.2019

ohodnocení formou vyplacení odměny za obdo-
bí 1 – 5/2019 z rozpočtu ZŠ a MŠ Rájec-Jestřebí, 
okres Blansko z prostředků obdržených z MŠMT 
na nenárokové složky platu v souvislosti s no-
velou nařízení vlády č. 341/2017 Sb. účinnou 
od 01.01.2019 dle žádosti (příloha č. 5).

USNESENÍ č. 6b
Rada města projednala žádost ZŠ a MŠ Rá-
jec-Jestřebí, okres Blansko o schválení změny 
platového výměru ředitele školy Mgr. Jiřího 
Koumara s účinností od 01.06.2019 v souvis-
losti s novelou nařízení vlády č. 341/2017 Sb. 
účinnou od 01.01.2019 a se změnou platového 
výměru dle přílohy č.  6 souhlasí.

USNESENÍ č. 7
Rada města projednala žádost o odprodej 
části pozemku parc. č. 1929/1 zahrada o vý-
měře cca 60 m² (přesná výměra po vyhotovení 
geometrického plánu) z celkové výměry 876 m² 
v k.  ú.  Rájec nad Svitavou a doporučuje zastu-
pitelstvu města předmětnou část pozemku od-
prodat za cenu 200 Kč/m² + platná sazba DPH. 
Náklady spojené s prodejem uhradí kupující.

USNESENÍ č. 8
Rada města projednala žádost č. j.: MERJ 
1054/19 ze dne 13.05.2019 o úpravu pozemku 
před bytovým domem Pionýrská č. p. 607, Rá-
jec-Jestřebí a rozhodla povolení vydat za pod-
mínek stanovených v příloze č. 7.

USNESENÍ č. 9
Rada města rozhodla zveřejnit záměr výpůjčky 
části obecního pozemku parc. č. 378 ostatní 
plocha o výměře cca 40 m² z celkové výměry 
1.644 m² v k. ú. Rájec nad Svitavou pro parko-
vání osobního auta, zřízení vstupu do rodinného 
domu a pro výsadbu zeleně.

USNESENÍ č. 10
Rada města projednala návrh Ing. Stanislava 
Laštůvky, ředitele Gymnázia Rájec-Jestřebí, 
o. p. s., na udělení Ceny starosty města Rájec-
-Jestřebí (příloha č. 8). Rada města v souladu 
s návrhem rozhodla udělit tuto cenu s peněžním 
darem 1.500 Kč.

Mgr. Romana Synakieviczová v. r.  Zdeněk Vašíček v. r.
 starostka  místostarosta
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U s N E s E N í

ze schůze Rady města Rájec-jestřebí konané dne 10.06.2019

UsNEsENí

USNESENÍ č. 1
Rada města schvaluje navržený program jed-
nání.

USNESENÍ č. 2
Rada města bere na vědomí kontrolu plnění 
úkolů uložených radou města v roce 2019 
(příloha č. 1).

USNESENÍ č. 3
Rada města ukládá tajemnici zabezpečit plnění 
úkolů vyplývajících ze zápisu ze zasedání Zastu-
pitelstva města Rájec-Jestřebí dne 29.05.2019 
dle rozpisu v příloze č. 2.

USNESENÍ č. 4
Rada města projednala Zprávu o výsledku pře-
zkoumání hospodaření města Rájec-Jestřebí, 
okres Blansko za rok 2018 (příloha č. 3). Zpráva 
bude předložena zastupitelstvu města na jeho 
nejbližším zasedání.

USNESENÍ č. 5
Rada města bere na vědomí Inventarizační 
zprávu o průběhu a výsledku inventarizace 
k 31.12.2018 a její přílohy (příloha č. 4). Inven-
tarizační zpráva bude předložena zastupitelstvu 
města.

USNESENÍ č. 6
Rada města projednala návrh Závěrečného 
účtu města Rájec-Jestřebí za rok 2018 (příloha 
č. 5) a doporučuje ho zastupitelstvu města 
ke schválení a vyslovení souhlasu s celoročním 
hospodařením, a to bez výhrad.

USNESENÍ č. 7
Rada města projednala Účetní závěrku města 
Rájec-Jestřebí k 31.12.2018 a doporučuje ji 
zastupitelstvu města ke schválení (příloha č. 6).

USNESENÍ č. 8a
Rada města rozhodla prodloužit nájemní 

Holešín v souladu s doporučením Osadního 
výboru Holešín.

USNESENÍ č. 7
Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat část 
pozemku parc. č. 616/6 ostatní plocha o vý-
měře cca 40 m² (přesná výměra po vyhotovení 
geometrického plánu) z celkové výměry 154 m² 
v k.  ú. Holešín. Zastupitelstvo města doporuču-
je vrátit se k projednání této žádosti o odprodej 
po plánovaném odstranění zastávky a úpravě 
okolního prostranství.

USNESENÍ č. 8
Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít směn-
nou smlouvu, jejímž předmětem bude směna 
obecního pozemku parc.  č.  200/2 zastavěná 
plocha a nádvoří o výměře 40 m² v k. ú. Rájec 
nad Svitavou za pozemek parc. č. 209 trvalý 
travní porost o výměře 37 m² v k. ú. Rájec nad 
Svitavou ve vlastnictví manželů Prokopových. 
Rozdíl ve výměře 3 m² uhradí manželé Proko-
povi za cenu 200 Kč/m² + platná sazba DPH. 
Náklady na vklad do katastru nemovitostí uhradí 
napůl obě smluvní strany.

USNESENÍ č. 9
Zastupitelstvo města vydává Obecně závaznou 

vyhlášku města Rájec-Jestřebí č. 1/2019, o noč-
ním klidu (příloha č. 5).

USNESENÍ č. 10a
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis 
č. 2/2019 ze schůze Finančního výboru Zastupi-
telstva města Rájec-Jestřebí ze dne 29.03.2019 
a 05.04.2019 (příloha č. 6).

USNESENÍ č. 10b
Zastupitelstvo města ukládá předkládat přehled 
hospodaření společnosti Voda-Teplo-Světlo,  
s. r. o. čtvrtletně.

USNESENÍ č. 11
Zastupitelstvo města projednalo a bere na vě-
domí Zápis ze zasedání Osadního výboru Hole-
šín č. 1/2019 ze dne 14.03.2019 (příloha č. 7).

USNESENÍ č. 12
Zastupitelstvo města projednalo a bere na vě-
domí Zápis ze schůze Osadního výboru Karolín 
ze dne 01.03.2019 (příloha č. 8) a 17.04.2019 
(příloha č. 9) a ukládá radě města nechat zpra-
covat studii revitalizace rybníka a jeho okolí 
v Karolíně.
Mgr. Romana Synakieviczová v. r.  Zdeněk Vašíček v. r.
 starostka  místostarosta



 24 UsNEsENí / iNzERCE

plošná inzerce:
 celá strana  960,- Kč 
 ½ strany  480,- Kč
 ¼ strany   300,- Kč

řádková inzerce:
 jeden řádek  36,- Kč
Ceny jsou uvedeny bez dph, k ceně bude 
připočtena platná sazba dph.

CENy iNzERCE VE zpRAVOdAji

smlouvy k bytům v majetku města Rájec-
-Jestřebí.

USNESENÍ č. 8b
Rada města rozhodla projednat prodloužení 
nájemní smlouvy k bytu v majetku města Rá-
jec-Jestřebí po doplnění aktuálních skutečností 
na následujícím nejbližším jednání rady města.

USNESENÍ č. 9
Rada města rozhodla ukončit Smlouvu o výpůjč-
ce a spolupráci uzavřenou se Střední pedagogic-
kou školou Boskovice, příspěvkovou organizací, 
dohodou ke dni 30. 9. 2019. Rada města sou-
hlasí s uzavřením Dohody o ukončení smlouvy 
o výpůjčce a spolupráci se Střední pedagogickou 
školou Boskovice, příspěvkovou organizací.

USNESENÍ č. 10
Rada města projednala Protokol o průběhu 
výběrového řízení a o posouzení a hodnocení 
nabídek na veřejnou zakázku s názvem „Rájec-
-Jestřebí – Dopravní automobil“ (příloha č. 7). 
Rada města v souladu s doporučením hodnotící 
komise na realizaci této veřejné zakázky vy-
brala firmu Auto Trutnov, s. r. o., Trutnov. Rada 
města pověřuje starostku města Mgr. Romanu 
Synakieviczovou uzavřením smlouvy.

USNESENÍ č. 11
Rada města projednala návrh Smlouvy o zří-
zení věcného břemene na pozemcích parc. 
č. 525/18 ostatní plocha, 1124 ostatní plocha 
a 1129 ostatní plocha, vše v k. ú. Holešín a sou-
hlasí s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného 
břemene pro E.ON Distribuce, a. s., České 
Budějovice ke stavbě „Holešín, kabel NN Kubík“ 
na obecních pozemcích parc. č. 525/18 ostatní 
plocha, 1124 ostatní plocha a 1129 ostatní 
plocha, vše v k. ú. Holešín za jednorázovou 
náhradu 3.000 Kč + DPH.

USNESENÍ č. 12
Rada města rozhodla zveřejnit záměr pronájmu 
části pozemku parc. č. 1064 ostatní plocha 

o výměře cca 36 m² z celkové výměry 577 m² 
v k. ú. Holešín pro uložení palivového dřeva.

USNESENÍ č. 13
Rada města bere na vědomí oznámení ředitele 
Základní školy a mateřské školy Rájec-Jestřebí, 
okres Blansko o vyhlášení volných dní pro žáky 
základní školy na 27.06.2019 a 28.06.2019 
(příloha č. 8).

USNESENÍ č. 14
Rada města projednala žádost Centra Motý-
lek, z. s. o prominutí nájmu za využití prostor 
Kulturního centra – sokolovny po dobu konání 
příměstských táborů v červenci a srpnu 2019 
(příloha č. 9). Rada města rozhodla o paušální 
částce za využití prostor KC – sokolovny pro 
Centrum Motýlek, z. s. dle přílohy č. 10.

USNESENÍ č. 15
Rada města projednala žádost Městské správy 
sociálních služeb Boskovice, p. o. o finanční 
podporu. Rada města rozhodla poskytnout 
žadateli, v jehož péči jsou i občané města Rájec-
-Jestřebí, finanční dar ve výši 10.000 Kč.

USNESENÍ č. 16
Rada města projednala a bere na vědomí 
informace o stavu sporu mezi městem Rájec-
-Jestřebí a společností VODAFIX CZ, s. r. o. 
(příloha č. 11). Rada města doporučuje zastu-
pitelstvu města stanovit předmětem žalobního 
nároku města Rájec-Jestřebí vůči společnosti 
VODAFIX CZ, s. r. o. vymáhání zaplacené zá-
lohy se zákonným úrokem z prodlení společně 
se škodou způsobenou nefunkční technologií 
a nuceným nákupem vody od VODÁRENSKÁ 
AKCIOVÁ SPOLEČNOST,  a. s.

USNESENÍ č. 17
Rada města projednala návrh programu zase-
dání Zastupitelstva města Rájec-Jestřebí, které 
se bude konat dne 26.06.2019.

Zdeněk Vašíček v. r.   Mgr. Monika Nováková v. r.
    místostarosta radní

Uzávěrka: vždy do 15. dne v měsíci. Distribuce: vždy v prvních dnech měsíce.



Dění v MŠ I (fotografie k článku na str. 8 – část 1)

Čtení s paní starostkou

Jarní tvoření
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autor, příspěvky neprošly jazykovou korekturou. Redakce si vyhrazuje právo příspěvky krátit i upravovat 
a neodpovídá za obsah uvedených inzerátů. Sazba a tisk: GRAN spol. s r. o. Blansko

Jak se mění naše město – místní část Rájec, ul. Budovatelů, oprava chodníku a komunikace


